
Protokół nr 4/2014 
z XLIII sesji Rady Gminy Konopiska z dnia 27 marca 2014 r. godzina 11.10 
 
Ad. 1 Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
Sesję otworzył i poprowadził p. Marcin Poleszczuk - Przewodniczący Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności (w załączniku) stwierdził, Ŝe sesja 
jest prawomocna do podejmowania uchwał. 
Przywitał wszystkich radnych, Wójta Gminy, Z-cę Wójta, p. Skarbnik, p. Sekretarz, 
pracowników Urzędu Gminy, sołtysów, mieszkańców, gości. 
 
Ad. 2 Przyjęcie protokołów z  XXXIX, XL, XLI, XLII sesji Rady Gminy. 
p.M.Poleszczuk-czy są uwagi do protokołów z XXXIX, XL, XLI, XLII sesji? 
Uwag nie było. 
Rada Gminy protokoły z XXXIX, XL, XLI, XLII sesji przyjęła jednogłośnie. 
 
Ad. 3 Ustalenie porządku obrad. 
p. M.Poleszczuk- odczytał porządek obrad. 
  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołów z XXXIX, XL, XLI, XLII  sesji Rady Gminy. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesyjnym oraz informacja o 
realizacji uchwał. 
6. Interpelacje radnych. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania dotacji celowej dla podmiotów 
prowadzących Ŝłobki lub kluby dziecięce na obszarze Gminy Konopiska. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Gminy i planu 
kontroli Komisji Rewizyjnej. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Konopiskach. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Konopiska”. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2014 rok. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyodrębnienia w budŜecie gminy Konopiska środków 
stanowiących fundusz sołecki. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 
dzierŜawy nieruchomości stanowiącej własność gminy. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości do zasobu mienia komunalnego 
gminy. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
"Jamki II". 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Konopiska nr 232/XXIX/2013 
z dnia 11 marca 2013 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
"Aleksandria I - Tereny Przemysłowe". 
17. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Konopiska – ul. Spółdzielcza”. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  
Konopiska na lata 2014 - 2024. 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Korzonek. 
20. Odpowiedzi na interpelacje. 
21. Sprawy róŜne.  
22. Zakończenie obrad. 
 
p.M.Poleszczuk- czy są jakieś uwagi do porządku obrad? 
p.M.Jarosz – Wawrzyńczak – zwróciła się z prośbą o wprowadzenie projektu uchwały :w 
sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagoga, logopedy, 
tyflopedagoga, surdopedagoga, oligofrenopedagoga, psychologa, który był omawiany na 
komisjach. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił nowy porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołów z XXXIX, XL, XLI, XLII  sesji Rady Gminy. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesyjnym oraz informacja o 
realizacji uchwał. 
6. Interpelacje radnych. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania dotacji celowej dla podmiotów 
prowadzących Ŝłobki lub kluby dziecięce na obszarze Gminy Konopiska. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Gminy i planu 
kontroli Komisji Rewizyjnej. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Konopiskach. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Konopiska”. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2014 rok. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyodrębnienia w budŜecie gminy Konopiska środków 
stanowiących fundusz sołecki. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 
dzierŜawy nieruchomości stanowiącej własność gminy. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości do zasobu mienia komunalnego 
gminy. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
"Jamki II". 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Konopiska nr 232/XXIX/2013 
z dnia 11 marca 2013 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
"Aleksandria I - Tereny Przemysłowe". 
17. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Konopiska – ul. Spółdzielcza”. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  
Konopiska na lata 2014 - 2024. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla 
pedagoga, logopedy, tyflopedagoga, surdopedagoga, oligofrenopedagoga, psychologa. 
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20. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Korzonek. 
21. Odpowiedzi na interpelacje. 
22. Sprawy róŜne.  
23. Zakończenie obrad. 
 
p.Marcin Poleszczuk- czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku obrad?  
Uwag nie było. 
p.Marcin Poleszczuk- proszę o głosowanie nad nowym porządkiem obrad. 
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła nowy porządek obrad. 
 
Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
W skład komisji uchwał i wniosków zostali powołani jednogłośnie: p. Robert Kołodziejczyk  
i p. Antoni Frania. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesyjnym oraz 
informacja o realizacji uchwał. 
Sprawozdanie i informację przedstawił p. Jerzy Socha – Wójt Gminy (w załączniku). 
p.M.Poleszczuk- czy są jakieś uwagi do sprawozdania lub informacji?  
Uwag i pytań nie było. 
 
Ad. 6. Interpelacje radnych. 
p.Stanisław Górniak- przedstawił interpelacje: 
1. Poprosił wójta o zmuszenie wykonawcy do naprawy drogi nr 908. W miejscu gdzie jest 
robiona kanalizacja tiry jeŜdŜą środkiem ulicy, ludzie skarŜą się, Ŝe ściany pękają. Droga jest 
w fatalnym stanie. 
2. Powołując się na pismo JRP.042 POIiŚ.5.2014 poprosił wójta o zmuszenie wykonawcy 
kanalizacji do naprawy drogi nr 908 . Na odcinku ok. 300m od przepompowni w kier. ronda 
w miejscu gdzie była robiona kanalizacja droga jest tak zniszczona Ŝe tiry jeŜdŜą środkiem 
ulicy, ludzie skarŜą się, Ŝe ściany pękają. 2. Przedstawił pismo z Z.D.W.w Katowicach, jakie 
otrzymał w odpowiedzi na interpelację z dnia 23.07.2013 cytuję: przepusty w Rększowicach 
zostaną udroŜnione do 02.08.2012 r. Pomijając pomyłkę w dacie, przepusty do dziś nie są 
udroŜnione.  Podczas ulew posesje znów będą zalewane. 
3. Dotyczy dachu na szkole w Rększowicach. Rozmawiałem z Panem Kowalikiem i on nic 
nie wie. Potrzebny jest projekt, bo konstrukcja będzie naruszana. 
4. Proszę o przedstawienie kosztów, jakie ponieśliśmy za nadzór nad budową kanalizacji i 
innymi robotami w latach 01.07.2010 -01.12.2013. Dobrze było by zatrudnić, inspektora w 
urzędzie. Po moich obliczeniach wychodzi, Ŝe tylko nadzór nad budową kanalizacji kosztuje 
nas 23 tys. zł  miesięcznie. 
p.Z.Lubańska- mieszkańcy pytają, kiedy będzie robiona droga od Pana Kidonia w stronę Pana 
Kuliberdy. Obrywa się pobocze, jest źle odwodnione i nie ma podłoŜa. 
p.Roman Skoczylas- mamy zaplanowaną w budŜecie ul. Piaskową – oświetlenie. Czy coś w 
tej sprawie się ruszyło? 
p.W.Jędryka- co mostem? Czy coś wiadomo? 
p.Z.Skwara- 12 kwietnia odbędzie się przejazd kolarzy, proszę o uwagę na jadących kolarzy. 
Są duŜe dziury na ul. Akacjowej i ul. Rolniczej. Odnoście przystanku na ul. Gościnnej 
wysiadający z autobusów pasaŜerowie wpadają prosto do rowu. 
p.Ryszard Skoczylas – droga łącząca ul. Gościnną, ul. Mostową i ul. Gwiezdną koło posesji 
p.Kotasa czy będą naprawiana, w grudniu były dziury robione i znowu są. 
p.J.Parkitny- przedstawił interpelacje: 
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1. Interweniowaliśmy do Powiatowego Zarządu Dróg, czyścili rowy od przepustu do naszej 
wsi, pobocze zostało skopane. Nie ma pieniędzy na chodnik, pisaliśmy by utwardzić i 
wysypać kamienie.  
2. Jest kilka dziur do naprawy na Walaszczykach.  
3. Dziki niszczą asfalt, wchodzą na posesje. Pan Michalik był u Pana Mońki w tej sprawie. 
Pan Mońka odsyła do wójta by to zgłosić. 
4. Co robić ze śmieciami z lasu? Kto ma to zbierać? Coraz więcej śmieci ląduje w lasach i 
rowach. Ktoś zostawił w lesie zestaw wypoczynkowy. 
5. Na drodze rowerowej przy przystanku jest pełny kosz ze śmieciami. 
p.M.Chmielewska- na sesji grudniowej zwracałam się z prośbą do wójta w sprawie 
oświetlenia na ul. Przyjemnej. Trzy lamy nie świecą, w tym miejscu pobocza nie ma. Proszę o 
powtórzenie zgłoszenia do Częstochowy. 
p.E.Kościelniak- na ul. Skośnej jest duŜo dziur, proszę o wyrównanie. 
p.Z.Kowalik- jutro to będzie zrobione. 
p.I.Kowalska- droga Rększkowice – Hutki miała być remontowana, czy wiadomo juŜ, kiedy 
będzie? Jaka jest kwota przeznaczona na ten cel? 
p.T.Kuś- posesje 100, 104 i 98 posesje, które były zalane nadal nie ma odpowiedzi z Katowic. 
Czy droga od mostu przez Piłę będzie wyrównana? Jest tam bardzo duŜo dziur. 
p.A.Świtek- podziękowała za betonowy płot. Poprosiłaby dziury, które zostały zasypane 
Ŝółtym piaskiem zasypać czarnym. 
p.Z.Kowalik- na razie nie mamy skąd wsiąść jak tylko będzie to zasypiemy. 
p.E.Kościelniak- mieszkańcy zgłaszają prośby o wyrównanie ul. Skośnej i ul. Zielonej. 
p.Z.Kowalik- p. Kołaczyk powiedział, Ŝe na razie jest dobrze, jak coś będzie nie tak to będzie 
dzwonił. 
p.E.Kościelniak- dwa, trzy lata temu zgłaszałam o przesunięcie lampy na boisku, co w tej 
sprawie? 
p.Z.Kowalik- dowiadywałem się to będzie duŜa kwota, trzeba w budŜecie przeznaczyć na to 
środki. 
p.Roman Skoczylas- prośba o lampę na ul. Przejazdowej od ul. Leśnej do Kost- Bet, tam jest 
strasznie ciemno. Odnośnie kanalizacji ludzie nie są równo traktowani. Na pustych działkach 
podłączono kanalizację, mieszkaniec chce zapłacić, bo chce rozpocząć budowę, a nie chcą go 
przyłączyć, bo nie ma efektu ekologicznego. 
p.J.Socha- chodzi o pana Golanowskiego na końcu ul. Górnej. 
p.M.Poleszczuk- czemu robi się przyłącza do pustych działek? 
p.J.Socha- nikomu nie robimy w szczerym polu. Jak nie mamy w projekcie, musimy zapłacić 
12 tys. zł od jednego przyłącza. 
p.Z.Kowalik- wyjaśnił, Ŝe jak jednego przyłączymy to będą kolejni mieszkańcy się zgłaszać, 
wodociągi mają obowiązek zrobić od głównego przyłącza do niego. 
p.J.Socha – ludzie pozamykali się jak chodzili z projektami, a teraz by chcieli. Do WIFOSIU 
wystąpiliśmy by dołączyć do istniejących, to jest 100% po naszej stronie kosztów. Ten pan na 
siłę chce, a teraz tam jest łąka. Jak zatwierdzaliśmy ten projekt to nikogo nie było, a teraz 
ludzie się budzą. Jak państwo chcą płacić 100% to proszę powiedzieć to damy. Nie moŜemy 
wolnej amerykanki robić, musimy się zastanowić, co jest dla nas priorytetem. 
p.Z.Kowalik- właściciel, który chce się przyłączyć do kanalizacji musi wyrazić zgodę by 
wejść na działkę. 
p.J.Socha- jest kilka osób co się obudziło i chce przyłączenia do kanalizacji.  
p.A.Janik- jak sprawa wygląda z wymianą słupów na Kijasie? Na Wygodzie i Kijasie są po 
dwie lampy do wymiany. 
p.S.Górniak- przychodzą ludzie z operatami szacunkowymi. Mają podobne działki, a róŜne 
kwoty. Kieruje do gminy o ponowną wycenę. Nie wiem, na czym to polega ba po ponownym 
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przeliczeniu kwoty ulegają zmianie. Nie wiem, co mam mieszkańcom odpowiadać, trzeba na 
to zwrócić uwagę. 
 
Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania dotacji celowej dla 
podmiotów prowadzących Ŝłobki lub kluby dziecięce na obszarze Gminy Konopiska. 
p.M.Poleszczuk- uchwała omówiona na komisjach rady gminy. Czy są jakieś pytania, uwagi 
do uchwały? Proszę o odczytanie uchwały. 
p.A.Frania - odczytał projekt uchwały. 
Uchwała nr 329/XLIII/2014 z dnia 27 marca 2014 w sprawie wysokości i zasad ustalania 
dotacji celowej dla podmiotów prowadzących Ŝłobki lub kluby dziecięce na obszarze 
Gminy Konopiska, podjęta większością głosów ( za - 8 osób, przeciw – 3 osoby, 4 osoby - 
wstrzymały się). 
 
Ad. 8. . Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Gminy 
i planu kontroli Komisji Rewizyjnej.  
p.M.Poleszczuk- uchwała omówiona na komisjach rady gminy. Czy są jakieś pytania, uwagi 
do uchwały? Proszę o odczytanie uchwały. 
p.R.Kołodziejczyk- odczytał projekt uchwały. 
Uchwała nr 330/XLIII/2014 z dnia 27 marca 2014 w sprawie uchwalenia planów pracy 
Komisji Rady Gminy i planu kontroli Komisji Rewizyj nej, podjęta jednogłośnie (15 
głosów za). 
 
Ad.  9. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Konopiskach. 
p.M.Poleszczuk- uchwała omówiona na komisjach rady gminy. Czy są jakieś pytania, uwagi 
do uchwały? Proszę o odczytanie uchwały. 
p.A.Frania - odczytał projekt uchwały. 
Uchwała nr 331/XLIII/2014 z dnia 27 marca 2014 w sprawie ogłoszenia tekstu 
jednolitego Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Konopiskach, podjęta 
jednogłośnie (15 głosów za). 
 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Konopiska”. 
p.M.Poleszczuk- uchwała omówiona na komisjach rady gminy. Czy są jakieś pytania, uwagi 
do uchwały? Proszę o odczytanie uchwały. 
p.R.Kołodziejczyk- odczytał projekt uchwały. 
Uchwała nr 332/XLIII/2014 z dnia 27 marca 2014 w sprawie przyj ęcia „Programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Gminy Konopiska”, podj ęta jednogłośnie (15 głosów za). 
 
p.M.Poleszczuk – ogłaszam 10 minut przerwy 
po przewie  
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2014 rok. 
p.M.Poleszczuk- uchwała omówiona na komisjach rady gminy. Czy są jakieś pytania, uwagi 
do uchwały?  
p.Joanna Gonera - przedstawiła dwie propozycje komisji: pierwsza- rozliczanie wynagrodzeń 
za posiedzenie, druga – ryczałt. Którą z propozycji Państwo wybierają? 
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p.W.Jędryka- ile wynosi ryczałt miesięczny? 
p.Joanna Gonera - kwota nie została ustalona. 
p.W.Jędryka- nie wiadomo czy ryczałt zda egzamin, powinno być płacone od posiedzenia. 
p.R.Kołodziejczyk- proponuję ryczałt i wtedy mogą się spotkać tyle razy w miesiącu ile chcą. 
p.A.Janik- jestem za pozostawieniem rozliczenia w tej samej formie. 
p.Z.Lubańska- proponuję ryczałt 150 zł miesięcznie. 
p.J.Walentek- ile teraz jest płacone za posiedzenie? 
p.Joanna Gonera - wyjaśniła, Ŝe zgodnie z ustawą jest to 7% od najniŜszego wynagrodzenia, 
czyli 117 zł brutto. 
p.R.Skoczylas - proponuję 200 zł. 
p.J.Walente k- proponuję 120 zł 
p.M.Poleszczuk- proponuję by przegłosować kto jest za ryczałtem, a kto za płatnym za 
posiedzenie. 
p.S.Górniak- jak mamy głosować za ryczałtem to musimy wiedzieć jakie to będą kwoty. 
p.A.Janik- jak jest w ościennych gminach? 
p.Joanna Gonera- mogę taką informację przygotować. 
p.E.Kościelnaik- wnioskuję o przegłosowanie, kto jest za ryczałtem, a kto za płatnym za 
posiedzenie. 
p.M.Poleszczuk- przejdźmy do głosowania. Kto jest za płatnym za posiedzenie? – 3 osoby za. 
Kto jest za ryczałtem- 11 osób za, 1 osoba -wstrzymała się. 
Większością głosów radni zadecydowali, Ŝe będzie płacone ryczałtem. 
 
p.M.Poleszczuk- mamy trzy propozycje stawek: 120 zł, 150 zł i 200 zł brutto. Przejdźmy do 
głosowanie, kto jest za stawką 120 zł?- 1 osoba za. Kto jest za stawką 150 zł?- 9 osób za. Kto 
jest za stawką 200 zł?- 5 osób za. 
Większością głosów radni zadecydowali, Ŝe będzie płacone ryczałtem 150 zł brutto 
miesięcznie. 
 
p.M.Poleszczuk- Proszę o odczytanie uchwały. 
p.A.Frania - odczytał projekt uchwały. 
Uchwała nr 333/XLIII/2014 z dnia 27 marca 2014 w sprawie Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii 
na 2014 rok, podjęta jednogłośnie (15 głosów za). 
 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyodrębnienia w budŜecie gminy Konopiska 
środków stanowiących fundusz sołecki. 
p.Z.Kuśmierska- na komisjach był omawiany inny projekt uchwały. 
p.M.Jarosz- Wawrzyńczak –poinformowała, Ŝe była nowelizacja ustawy, omówiła nowy 
projekt uchwały. 
p.M.Poleszczuk- przejdźmy do głosowania kto jest za wyodrębnieniem funduszu sołeckiego? 
– 15 osób za. 
Radni jednogłośnie wyrazili zgodę na wyodrębnienie funduszu sołeckiego. 
 
p.M.Poleszczuk- czy są jakieś pytania, uwagi do uchwały? Proszę o odczytanie uchwały. 
p.R.Kołodziejczyk- odczytał projekt uchwały. 
Uchwała nr 334/XLIII/2014 z dnia 27 marca 2014 w sprawie wyodrębnienia w budŜecie 
gminy Konopiska środków stanowiących fundusz sołecki., podjęta jednogłośnie (15 
głosów za). 
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Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 
umowy dzierŜawy nieruchomości stanowiącej własność gminy. 
p.M.Poleszczuk- czy są jakieś pytania, uwagi do uchwały? Proszę o odczytanie uchwały. 
p.A.Frania - odczytał projekt uchwały. 
Uchwała nr 335/XLIII/2014 z dnia 27 marca 2014 w sprawie zgody na zawarcie w trybie 
bezprzetargowym umowy dzierŜawy nieruchomości stanowiącej własność gminy., 
podjęta jednogłośnie (15 głosów za). 
 
Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości do zasobu mienia 
komunalnego gminy. 
p.M.Poleszczuk- czy są jakieś pytania, uwagi do uchwały? Proszę o odczytanie uchwały. 
p.R.Kołodziejczyk - odczytał projekt uchwały. 
Uchwała nr 336/XLIII/2014 z dnia 27 marca 2014 w sprawie nabycia nieruchomości do 
zasobu mienia komunalnego gminy., podjęta jednogłośnie (15 głosów za). 
 
Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego "Jamki II".  
p.M.Poleszczuk- w zastępstwie za Pana Stefana Zaleskiego Pani Agnieszka Skopisz – 
Radkiewicz omówi zmiany jakie zaszły w projekcie uchwały. 
p.Agnieszka Skopisz – Radkiewicz- omówiła zmiany ( w załączeniu). 
p.M.Poleszczuk- czy są jakieś pytania, uwagi do uchwały? Proszę o odczytanie uchwały. 
p.A.Frania - odczytał projekt uchwały. 
Uchwała nr 337/XLIII/2014 z dnia 27 marca 2014 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego "Jamki II"., podjęta jednogłośnie (15 głosów za). 
 
 
Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Konopiska nr 
232/XXIX/2013 z dnia 11 marca 2013 r. w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego "Aleksandria I - Tereny Przemysłowe". 
p.M.Poleszczuk- czy są jakieś pytania, uwagi do uchwały? Proszę o odczytanie uchwały. 
p.R.Kołodziejczyk - odczytał projekt uchwały. 
Uchwała nr 338/XLIII/2014 z dnia 27 marca 2014 w sprawie zmiany uchwały Rady 
Gminy Konopiska nr 232/XXIX/2013 z dnia 11 marca 2013 r. w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego "Aleksandria I - Tereny Przemysłowe", 
podjęta jednogłośnie(15 głosów za). 
 
Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Konopiska – ul. Spółdzielcza”. 
p.M.Poleszczuk- w zastępstwie za Pana Stefana Zaleskiego Pani Agnieszka Skopisz – 
Radkiewicz omówi zmiany jakie zaszły w projekcie uchwały. 
p.Agnieszka Skopisz – Radkiewicz- omówiła zmiany ( w załączeniu). 
p.M.Poleszczuk- czy są jakieś pytania, uwagi do uchwały? Proszę o odczytanie uchwały. 
p.A.Frania - odczytał projekt uchwały 
Uchwała nr 339/XLIII/2014 z dnia 27 marca 2014 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Konopiska – ul. Spółdzielcza”,podjęta 
jednogłośnie(15 głosów za). 
 
Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Konopiska na lata 2014 - 2024. 
p.A.Misiak- przedstawiła projekt uchwały. 
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p.M.Poleszczuk- czy są jakieś pytania, uwagi do uchwały? Proszę o odczytanie uchwały. 
p.R.Kołodziejczyk - odczytał projekt uchwały. 
Uchwała nr 340/XLIII/2014 z dnia 27 marca 2014 w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Konopiska na lata 2014 - 2024,podjęta jednogłośnie (15 
głosów za). 
 
Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Korzonek. 
p.M.Poleszczuk- czy są jakieś pytania, uwagi do uchwały? Proszę o odczytanie uchwały. 
p.A.Frania - odczytał projekt uchwały 
Uchwała nr 341/XLIII/2014 z dnia 27 marca 2014 w sprawie nadania nazwy ulicy 
w miejscowości Korzonek,podjęta jednogłośnie (15 głosów za). 
 
p.M.Poleszczuk – ogłaszam 10 minut przerwy 
po przewie  
 
Ad. 20.Podjęcie uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
dla pedagoga, logopedy, tyflopedagoga, surdopedagoga, oligofrenopedagoga, 
psychologa. 
p.M.Jarosz- Wawrzyńczak- omówiła projekt uchwały, przedstawiła opinię Związków 
Zawodowych . 
p.S.Górniak- ile obecnie wynosi wynagrodzenie miesięczne? 
p.M.Jarosz- Wawrzyńczak- nie pamiętam dokładnie ale ok. 2600 zł brutto. 
p.R.Skloczylas- ile jest logopedów w gminie? 
p.M.Jarosz- Wawrzyńczak- jeden zatrudniony, reszta w ramach godzin karcianych. Zwróćmy 
uwagę, na dojazdy nauczycieli. 
p.R.Skloczylas- czy my nie dyskryminujemy nauczycieli, Ŝe róŜni nauczyciele mają róŜny 
wymiar czasu pracy? 
p.M.Jarosz- Wawrzyńczak- to jest uregulowane przepisami, ile godzin w bibliotece ile w 
przedszkolu. 
p.R.Skloczylas- mi chodzi o średnie. 
p.M.Jarosz- Wawrzyńczak- obecnie ta pani pracuje 30 godzin. Potrzeby są coraz większe. Jak 
30 godzin to 3 godziny nadgodzin. 
p.R.Skloczylas- na jaką umowę będzie zatrudniona? 
p.M.Jarosz- Wawrzyńczak-bezie zatrudniona na jedną umowę, na kartę nauczyciela. Będzie 
oddelegowana tam gdzie będą potrzeby. 
p.R.Skloczylas- czy będą z tego jakieś oszczędności? 
p.M.Jarosz- Wawrzyńczak- jak zatrudnimy na kartę nauczyciela to wtedy moŜe robić awanse 
zawodowe. Zatrudniając na kodeks pracy nie ma takich przywilejów co daje karta 
nauczyciela. Nie mamy psychologa a coraz częściej są zgłaszane problemy. 
p.Z.Kuśmierska- jak jest w sąsiednich gminach? 
p.M.Jarosz- Wawrzyńczak- 26, 30, 40 godzin. 
p.Ryszard Skoczylas- nie jesteśmy w stanie ustalić jakie będzie zapotrzebowani, proponuje by 
bać 23 godziny i dać nadgodziny, bo znowu będą braki do średnich.  
p.M.Jarosz- Wawrzyńczak- dzieci mamy coraz więcej, które wymagają takiej pomocy. Mam 
nadzieje, Ŝe juŜ niedługo wejdzie nowelizacja ustawy, która wprowadzi, Ŝe dodatek wiejski 
będzie wliczany do średnich i to nam rozwiąŜe sprawę.  
p.M.Poleszczuk- czy są jakieś pytania, uwagi do uchwały? Proszę o odczytanie uchwały. 
p.R.Kołodziejczyk - odczytał projekt uchwały. 
Uchwała nr 342/XLIII/2014 z dnia 27 marca 2014 w sprawie tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagoga, logopedy, tyflopedagoga, 



 
 

9 

surdopedagoga, oligofrenopedagoga, psychologa, podjęta większością głosów ( za – 11 
osób, przeciw – 2 osoby, 2 osoby - wstrzymały się). 
 
Ad. 21. Odpowiedzi na interpelacje. 
p.J.Socha - odpowiedź dla p.S.Górniaka dot. przepustu i naprawy drogi nr 908 udzieli p. 
Z.Kowalik. 
p.Z.Kowalik- odnośnie przepustów wystąpiłem z wnioskiem o oczyszczenie rowów. W 
momencie większych opadów woda zrobi swoje, my oczyścimy te rowy, ale właściciele 
muszą wyrazić zgodę na wejście na posesję i oczyszczenie. 
p.S.Górniak- a co z przepustem na granicy Hutki - Rększowice? 
p.Z.Kowalik- tam nie byli, tam nie zgłaszałem. 
p.S.Górniak- jak dali taki termin to powinni do sierpnia wykonać, to jest ich obowiązek. Za 
późno będzie jak woda wejdzie do budynków. Trzeba to od nich wymusić. 
p.Z.Kowalik- jak się z nimi zadrze to robią się złośliwi. Postaram się to tak załatwić by sprawa 
była załatwiona. 
p.S.Górniak- jeśli chodzi o chodnik. Inspektor co nas reprezentuje powinien bronić spraw 
mieszkańców a nie popierać błędów inspektora z ZDW. Inaczej było w zarządzeniu Ministra 
Infrastruktury. Wyjaśniłem, na czym polega błąd– ma być skos wjazdu na posesję 1 do 1. 
Wójcik twierdził, Ŝe to ma być 1 m na 1m. 
p.Z.Kowalik-  w sprawie DW 908 jeszcze jedno pismo wyślemy. 
p.S.Górniak- od przepompowni w kierunku ronda. 
p.Z.Kowalik- będzie to robione jak będą warunki. 
p.J.Socha- dach na szkole będzie robiony w wakacje. Koszty dotyczące nadzoru postaram się 
zrobić. 
p.J.Socha - odpowiedź dla p.Z.Lubańskiej – droga do Pana Kidonia została zgłoszona, jak 
dostaniemy pieniądze ze środków po powodziowych, to będziemy robić. 
p.J.Socha - odpowiedź dla p.R.Skoczylasa-  oświetlenie na ul. Piaskowej będzie w tym roku 
robione. 
p.J.Socha - odpowiedź dla p.W.Jędryki- radni powiatowi w tej sprawi chodzą, miejmy 
nadzieje, Ŝe zrobią drogę wraz z mostem. 
p.J.Socha - odpowiedź dla p.Z.Skwary- jak będzie przejazd kolarzy to będziemy musieli to 
zrobić. Odnośnie przystanku. 
p.Z.Skwara- Ŝeby autobus tak stawał by nie wysiadać do rowu. 
p.J.Socha- proszę dać nam trochę czasu. 
p.A.Świtek- problem się pojawił, bo przystanek został przeniesiony. 
p.J.Socha - odpowiedź dla p.Ryszarda Skoczylasa- te dziury co były naprawiane to łaty są, 
pojawiły się nowe. Te drogi powinny być poprawione. 
p.J.Socha - odpowiedź dla p.J.Parkitnego – trzeba rozmawiać z powiatem by coś zrobili, 
odnoście śmieci ustawa  śmieciowa miała wszystko rozwiązać. 
p.J.Parkitny- rozmawiałem z Panek Kowalikiem, pojechali posprzątać. 
p.J.Socha - odpowiedź dla p.M. Chmielewskiej – miasto się nie kwapi bo to jest wykupiony 
pas pod autostradę. 
p.J.Socha - odpowiedź dla p.E.Kościelniak- po tej zimie są dziury, ma być to zrobione. 
p.J.Socha - odpowiedź dla p.I. Kowalskiej zostało to zgłoszone do po powodziowych. Mamy 
na ponad 10 milionów szkody zgłoszone, jak by zostały pieniądze to zagospodarujemy je. 
Nasza gmina dostała jedną z największych pól środków po powodziowych. 
14:00- wyszła Radna Marta Lamch. 
p.J.Socha - odpowiedź dla p.T.Kuś. 
p.Z.Kowalik- jeszcze nie mamy odpowiedzi, my teŜ czekamy jak się staramy o wjazd na 
posesję to czekamy nawet i 3 lata. 
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p.J.Socha – droga na Piłę jest nasza mam nadzieje, Ŝe jakoś sobie poradzimy. 
p.J.Socha - odpowiedź dla p.Romana Skoczylasa- planujemy zrobienie tam oświetlenia.  
p.J.Socha - odpowiedź dla p. A.Janika- na Kijasie mają być wymieniane słupy, ale nie tak 
szybko jak byśmy chcieli, Ŝeby było to zrobione. 
 
Ad. 22. Sprawy róŜne. 
p.M.Poleszczuk- udzielił głosu p.Andrzejowi Gruca - Konsultantowi ds. Odnawialnych Źródeł 
Energii – Eko Energia i p. Józefowi Wojtas- Kierownikowi Regionalnego Ośrodka EFS w 
Częstochowie. Panowie przedstawili czym się zajmują, jakie są moŜliwości pozyskania 
środków na odnawialne źródła energii oraz moŜliwość zmniejszenia bezrobocia. Poprosili 
Radnych o moŜliwość zorganizowania spotkania w tej sprawie ( w załączeniu materiały). 
14:45- wyszła Radna Agnieszka Gasiak. 
p.M.Poleszczuk-poinformował: 

1. Oświadczenia majątkowe proszę składać do 11 kwietnia 2014 r., do biura Rady. 
2. Pismo od Przewodniczącego Rady Powiatu w Tarnowskich Górach dot. poparcia 

działań mających na celu zahamowanie wypływu środków finansowych 
wypracowanych w regionie do budŜetu centralnego oraz zwiększenia dochodów 
jednostek samorządu terytorialnego. 

3. Pismo z biura Rady Miejskiej w Sosonowcu - stanowisko Rady Miejskiej Chorzów dot. 
propozycji Ministra Rozwoju Regionalnego podziału środków przewidzianych dla 
Polski w latach 2014-2020 na realizację Polityki Spójności z Funduszy Europejskich. 

4. Pismo z Rady Gminy Kobiór dot. autonomii gospodarczej Śląska 
5. Stan środowiska w woj. Śląskim w 2012 roku 
6. Pismo ze Związku Gmin Śląska Opolskiego dot. skali poparcia apelu Zarządu ZGŚO  
7. Pismo z Referatu Gospodarki i Rozwoju -dot. ul. Jowisza – w budŜecie na 2014 r. 

zostały zabezpieczone środki na wykonanie kompletnej dokumentacji projektowej. 
Realizację zadania przewiduje się po otrzymaniu środków powodziowych 
przeznaczonych konkretnie na to zadanie, które zostało pozytywnie zweryfikowane 
przez Komisję Wojewódzką. 

8. Pismo dot. nowej ustawy o funduszu sołeckim 
9. Pismo z Rady Gminy Olszanka - negatywne stanowisko dot. działań w przedmiocie 

utworzenia” autonomii gospodarczej Śląska”. 
10. Pismo z Śląskiego Urządu Wojewódzkiego – zarządzenie Wojewody Śląskiego w 

sprawie ustalenia liczby radnych wybieranych do rad gmin województwa śląskiego na 
kadencję 2014-2018. 

11.  Komisarz Wyborczy w Częstochowie – dot. podziału jednostek samorządu 
terytorialnego na okręgi wyborcze. 

12. RECON Consulting –dot. projektu „ Szybki powrót do pracy”. 
 
p.Z.Lubańska- będzie zmiana czasu, czy automatycznie będą przesuwane godziny zapalania 
się oraz  gaśnięcia oświetlenia czy trzeba w tej sprawie dzwonić? 
p.Z.Kowalik- to jest ustawiane według jednego zegara i zapala się i gaśnie 0,5 godziny prze 
zachodem i wschodem słońca. 
p. A.Jarosz- podziękował wszystkim za udział w pogrzebie ojca. 
p.S.Górniak – poprosiłem o wyciąg z protokołu na sesji Rady Powiatu. Radny Powiatowy 
Pana Mieczysława Chudzik powiedział, Ŝe dwukrotnie zgłaszał sprawę mostu Wąsosz – 
Łaziec i Ŝe Jerzy Socha dostał pismo. Zadzwoniłem do Zarządu Dróg Powiatowych 
rozmawiałem z Panem Romanę Pakułą i nic takiego nie zostało zgłaszane. 
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p.J.Socha- poinformował, Ŝe jest projekt między czterema samorządami. Droga 908 jest 
porozumienie w tej sprawie podpisane. Pan Badora miał inne zadanie w tej sprawie, chodzi o 
most. Zobaczymy, co uda mu się załatwić. 
 
Ad. 23. Zakończenie obrad. 
 
Na tym obrady zakończono. 
 
Przewodniczący Rady zamknął obrady XLIII sesji. 
 

 

Protokół sporządziła:                                                Przewodniczący Rady Gminy Konopiska: 

Anna Podsiadlik                                                                            Marcin Poleszczuk 

 
 


